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Svečanom sjednicom Gradskog vijeća proslavljen je Dan grada Varaždinskih Toplica

te blagdan njihovog nebeskog zaštitnika svetog Martina.

Gradonačelnica Dragica Ratković u svojem je govoru posebno naglasila podršku

javnosti, posebice kada su u pitanju mjere koje se odnose na mlade.

- Ono što mene kao gradonačelnicu izrazito raduje i daje trajno energiju da iznova

ustrajem u svome radu su pozitivne reakcije javnosti na stvaranje preduvjeta i uvjeta

za ostanak mladih obitelji u Toplicama, za njihov život. Njih stavljamo na prvo mjesto

u fokusu donošenja odluka i kreiranja dugoročnih strateških planova za razvoj grada

- kazala je Ratković te podsjetila kako su samo neke od mjera podjela potpore za

novorođenčad, nabava školskog materijala, financiranja produženog boravka djeci,

kao i osobnih pomagača djeci s razvojnim teškoćama, opremanja igrališta, sve do



izgradnje novog dječjeg vrtića dostatnih kapaciteta. Možda i najvažniji je kapitalni

projekt Smart kvart koji će nastaniti nove, mlade obitelji.

- Svjesni smo koliko je bitno osigurati raznolikost kulturno-umjetničkog, sportskog,

zdravstveno- turističkog konteksta te koliko je bitno svakoga dana napredovati,

sukladno vremenu i promjenama koje nam nameće današnja realnost. Stoga i dalje

želimo biti oni koji vode cjelokupni smjer razvoja grada ka onoj slici o kojoj govorim

svake godine, o slici malog, ali sve sjajnijeg bisera, čiji su rast i razvoj neupitni -

izjavila je gradonačelnica najavljujući da se u tom smjeru, još jače, ide dalje.

- Kako ništa veliko i vrijedno ne dolazi preko noći i kako iza svakog velikog uspjeha

stoji veliki i predani rad, fokusiranost uz nebrojene uspone i neizbježne padove, na

nama je odgovornost stvaranja dobre, stabilne i kvalitetne mreže ljudi koji ovome

gradu žele prosperitet i svjetlu budućnost - zaključila je Ratković.

Predsjednica Gradskog vijeća, Ljubica Nofta, izjavila je kako je u proteklih godinu

dana bilo puno želja i kako su se mnoge od njih i ostvarile. Jedna od njih svakako je

bila izgradnja zaobilaznice D526 za koju je Grad otkupio zemljište, s ciljem da se

izbjegnu prometne gužve u centru grada i stvore uvjeti za izgradnju novog

autobusnog stajališta. Radovi na tom projektu su u tijeku. Također, u tijeku su i

radovi na uređenju potoka Koščevec u duljini od 1400 metara, kao i na projektu

Vodovod visoka zona Tuhovec u duljini 5,3 km. Kao i gradonačelnica, i Nofta je

izdvojila Smart kvart te dječji vrtić.

- Naša najveća želja je bila i jest izgradnja novog dječjeg vrtića u Smart kvartu. On je

prije godinu dana bio u fazi projektiranja, a sad smo pred odabirom izvođača. Prije

mjesec dana imali smo polaganje kamena temeljca u Smart kvartu, čime je službeno

obilježen početak radova na izgradnji potpune infrastrukture, stoga očekujemo skoro

polaganje kamena temeljca i za novi vrtić. U Smart kvartu su prema projektu

predviđena 34 gradilišta za individualnu stambenu izgradnju za mlade obitelji koje će

moći po znatno povoljnijoj cijeni kupiti parcelu.Cilj je ovog kapitalnog projekta pomoći

mladima da ostanu na području našega Grada i riješe svoje stambeno pitanje -

pojasnila je Nofta koja je najavila još jedan veliki projekt.



- Da bismo djeci i mladima osigurali bavljenje sportom, od najranije mladosti, uz

igralište NK Mladost gradi se i pomoćno igralište, a za NK Mladost se projektira

zgrada javne društvene namjene – svlačionice i službene prostorije. Još nam

nedostaje i veća sportska dvorana jer postojeća ne može zadovoljiti potrebe, osobito

u zimskim mjesecima, ali je za novu trodijelnu dvoranu ishođena građevinska

dozvola i čeka se raspis natječaja - zaključila je predsjednica Gradskog vijeća.

Da u svojim projektima i daljnjem razvoju imaju podršku Varaždinske županije

potvrdio je župan Anđelko Stričak koji je svim Topličankama i Topličancima čestitao

Dan grada, a gradonačelnici i njezinom timu na svim uspjesima u proteklom

razdoblju.

- Nikad u povijesti Varaždinskih Toplicama nije se odvijalo toliko investicija kao sada.

Završena je aglomeracija, HEP je odradio niz rekonstrukcija dalekovoda i

niskonaponskih mreža, Hrvatske vode uredile cijeli niz potoka, pritoka, kanala.

Županijska uprava za ceste i Hrvatske ceste sanirale su brojna klizišta, uredile ceste,

izgradile nogostupe. Uglavnom, nikad toliko realiziranih investicija, ali je isto tako

pred nama cijeli niz investicija. Prošle godine smo otvorili Nacionalni spinalni centar

u sklopu Specijalne bolnice, a sada smo na korak do početka radova na unutarnjem

uređenja hotela Minerve. Vrijednost investicije je oko 22 milijuna eura, od čega smo

17,2 milijuna osigurali iz fondova Europske unije – istaknuo je župan.

Dodao je da je u pripremi izgradnja dječjeg vrtića te da će se u sklopu osnovne škole

izgraditi nova trodijelna školska sportska dvorana.

- Upravo te investicije će sigurno dići kvalitetu života građana Varaždinskih Toplica,

ali smatram da je bitno naglasiti i da ovdje nikad nije bilo toliko manifestacija cijele

godine. Nema mjeseca da nismo u Varaždinskim Toplicama, da se ne održava neka

manifestacija, a mnoge od njih su i međunarodnog karaktera. Siguran sam da ni

jedan manji grad ove veličine nema toliko sadržaja – zaključio je Stričak.

Izaslanik predsjednika Hrvatskog sabora Gordana Jandrokovića, zastupnik Goran

Kaniški naglasio je da je vertikala vlasti u Varaždinskim Toplicama izrazito izražena.



- Doista ne manjka investicija s državne razine koje se mjere u desecima milijuna

eura, od Spinalnog centra, Specijalne bolnice, do drugih važnih projekata. Tu je

neizostavna i naša Varaždinska županija, odnosno župan Stričak koji je bio spoj

centralne vlasti s Gradom Varaždinske Toplice i rezultati su uistinu vidljivi. Kao

načelnik susjedne općine, izuzetno dobro surađujem s Gradom Varaždinske Toplice

u zajedničkom projektu u kojem se izrađuje idejno rješenje odvodnje mrežnog dijela

općine Kneginec koji obuhvaća Martinkovec i Botinovec u Varaždinskim Toplicama.

Taj će projekt u budućnosti biti vidljiv svima, a naročito građanima kojima će se raditi

kanalizacija – kazao je Kaniški.

Uime načelnika i gradonačelnika prvi čovjek Novog Marofa, Siniša Jenkač, čestitao

je gradonačelnici i njenom timu na svim uspjesima i realiziranim projektima, ne samo

u posljednjih 365 dana, već u ovom mandatu.

- Da se u Varaždinskim Toplicama puno radi vidljivo je na gotovo svakom koraku,

bilo da je riječ o velikim, milijunskim ulaganjima koja se provode u suradnji s

nacionalnom vlasti, do onih manjih komunalnih i prometnih koji za lokalno

stanovništvo znače mnogo. Ono što je posebno važno je činjenica da ste u fokus

stavili budućnost vaših Varaždinskih Toplica, odnosno stvaranje preduvjeta da mladi

ovdje mogu naći svoj dom, da imaju vrhunske uvjete za podizanje svoje djece i da

ovdje mogu ostvariti sve što mogu i mlade obitelji u većim sredinama. Na tome vam

od srca čestitam - poručio je Jenkač.

Svečana sjednica Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica bila je prilika da se uruče

nagrade i priznanja istaknutim pojedincima i kolektivima za sve ono što su učinili za

svoju zajednicu.


















